
 

 

 

TERUGKOPPELING  

 

ALGEMEEN BESTUUR VEILIGHEIDSREGIO IJSSELLAND 8 november 2023 

 

Op woensdag 8 november vond een overleg plaats van het algemeen bestuur van 

Veiligheidsregio IJsselland. De volgende onderwerpen kwamen aan bod: 

 

Tweede bestuursrapportage 2023 

Financiële- en controleverordening 2024 

Organisatieontwikkeling 

Visitatie Veiligheidsregio IJsselland 

 

Tweede bestuursrapportage 2023 

Het algemeen bestuur heeft besloten: 

1. de tweede bestuursrapportage 2023 vast te stellen. 
2. bij de jaarrekening een voorstel tegemoet te zien over de teruggave en/ of de 

besteding van het overschot. 
 
De tweede bestuursrapportage gaat in op de behaalde resultaten en de financiële stand van 
zaken na acht maanden van het jaar. De veiligheidsregio verwacht een overschot van ruim 
800.000 euro. Dit voordeel wordt met name gevormd door de incidentele onderschrijding van 
490.000 euro op de extra rijksbijdrage versterking crisisbeheersing en 
informatiemanagement (aanvullende BDuR-gelden) en een hogere loon- en prijsindexering 
van 335.000 euro op de reguliere rijksbijdrage dan begroot. Het was voorzien dat dit jaar nog 
niet alle aanvullende middelen besteed zouden worden. 
 

Financiële- en controleverordening 2024 

Het algemeen bestuur heeft besloten om: 

1. De financiële verordening 2024 vast te stellen. 

2. De controleverordening 2024 vast te stellen. 

 

De Wet versterking decentrale rekenkamers is op 1 januari 2023 in werking getreden. Hierin 

is opgenomen dat het dagelijks bestuur vanaf het boekjaar 2023 in de jaarstukken een 

rechtmatigheidsverantwoording af moet geven. De externe accountant geeft alleen een 

oordeel over de getrouwheid van de jaarrekening. De rol van de accountant en het bestuur 

veranderen dus. Daardoor was het nodig om de financiële verordening en de 

controleverordening aan te passen. Op basis van die verordeningen passen wij de 

werkprocessen aan zodat het bestuur haar wettelijke rol kan invullen.  

 



 

Organisatieontwikkeling 

Er heeft een verdieping plaatsgevonden op de ontwikkelingen die momenteel spelen in de 

brandweerorganisatie. In het kort is het volgende aan de orde: 

1. Opleidingen: brandweerpersoneel blijft korter in dienst dan voorheen. Dat is een 

algemene, landelijke trend, die ook buiten de brandweer aan de orde is. Om de 

ploegen op peil te houden, moeten daardoor jaarlijks meer mensen opgeleid 

worden. Hiervoor is t/m 2026 jaarlijks 250.000 euro extra nodig.  

2. Kazernering Kampen: er is sprake van een toenemend risico in Kampen, onder 

andere door stedelijke groei. De meest voor de hand liggende oplossing is om 

vier vrijwilligers permanent te kazerneren. Dit kost structureel 300.000 euro. 

3. Versterken beroepsdienst in Zwolle: van oudsher worden er verschillende 

modellen gebruikt voor de 24-uursdienst in Deventer en Zwolle. In Zwolle blijkt 

daardoor sprake van structureel overwerk, in strijd met het Arbeidstijdenbesluit. 

De oplossing is om het model van Deventer ook in Zwolle toe te passen. Dit kost 

structureel 300.000 euro. 

4. Huisvesting: Veiligheidsregio IJsselland gebruikt 35 kazernes, waarvan er 13 

ouder zijn dan 40 jaar. Het doel is om doelmatige kazernes te hebben die op de 

volgende vier criteria voldoen aan de huidige tijd: 

a. Functioneel 

b. Bouwtechnisch 

c. Arbo/veiligheid 

d. Duurzaamheid 

Er ligt een ambtelijk rapport over de staat van de huisvesting. Hieruit blijkt dat bij een 

aantal kazernes ingrijpende maatregelen nodig zijn. 

 

Veiligheidsregio IJsselland wil voordat de begroting 2025 naar de gemeenten gaat 

duidelijkheid hebben over de financiële consequenties van de ontwikkelingen voor de 

gemeentelijke bijdrage. 

 

Er zijn door de aanwezige burgemeesters diverse opmerkingen gemaakt die, indien mogelijk, 

meegenomen worden in het vervolg. In ieder geval is geconcludeerd dat op korte termijn een 

besluit moet worden genomen over de volgende onderwerpen: 

- meerkosten opleidingen 

- situatie Kampen 

- situatie Zwolle 

- urgente huisvestingsproblemen 

En dat de volgende vraagstukken op een langere termijn terug moeten komen: 

- of het nog nodig is om 35 brandweerposten in de lucht te houden. 

- of de brandweerkazernes beter in eigendom van de gemeenten kunnen blijven of 

beter kunnen worden overgedragen aan de veiligheidsregio. 

Daarnaast wordt geconcludeerd dat eerst de criteria waaraan de brandweerkazernes moeten 

voldoen vastgesteld moeten worden. Pas daarna kan aangegeven worden welke kazernes 

daar niet aan voldoen.  

 

Het onderwerp komt terug in de komende vergaderingen van het algemeen bestuur.  

 



 

Visitatie Veiligheidsregio IJsselland 

Het algemeen bestuur heeft het plan van aanpak voor de compacte visitatie op hoofdlijnen 

voor kennisgeving aangenomen. Collega’s van andere veiligheidsregio’s kijken tijdens deze 

visitatie kritisch en waarderend naar Veiligheidsregio IJsselland. Het doel is dat 

Veiligheidsregio IJsselland leert van deze inzichten. 

 

 

 

De onderliggende stukken zijn te vinden op onze website www.vrijsselland.nl.  Tevens zijn 

daar een week voor de volgende vergadering de volgende vergaderstukken te vinden. 

http://www.vrijsselland.nl/

